
 

INTERPELLATION FRÅN KRISTDEMOKRATERNA 

ANGÅENDE NÄVAPLATSER OCH JOURVERKSAMHET VID SVEGS 

HÄLSOCENTRAL 

Ställd till Tom Silverklo vid fullmäktige 2022-04-26/27 

 

Nuvarande NÄVA-platser och bemanning med sjuksköterskor vid Svegs Hälsocentral 

under jourtid riskerar att upphöra efter juni månad i år.  

Samarbetsavtalet har inte respekterats, vare sig från Härjedalens kommun eller 

RegionJH, som det var utformat från början. NÄVA-platserna har utgjort ett 

värdefullt alternativ till att under ett ”förlängt läkarbesök” bli bedömd och i bästa fall 

kunna undvika en onödig resa till Östersunds sjukhus. Något som särskilt våra sköra 

äldre haft stor nytta av. Risken är nu att det blir många långa transporter in till 

Östersunds sjukhus för åkommor som ibland säkerligen hade kunnat tas hand om på 

plats. Patienter i behov av akut sjukvård riskerar att få en mycket fördröjd 

behandling. 

Vad tänker regionledningen göra för att detta samarbete ska kunna fortsätta och att 

hela befolkningen ska ha tillgång till vård på lika villkor var vi än i länet bor? 
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